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ZÁPIS ZE 104. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 

UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO DNE 7. 11. 2022 

 

Přítomni  

Senátoři: Kryštof Barták, Petra Bartošová, Monika Černá, Eliška Greplová, Filip Grygar, 

Vladan Hanulík, Daniel Havlíček, Helena Jaklová, Kateřina Keplová, Jindra Lavrenčíková, 

Marta Pató, Vítězslav Prchal, Hana Stoklasová, Lada Viková 

Omluven: Adam Horálek 

Hosté: děkan Kubeš, proděkanka Bubíková, proděkanka Reimannová, Lukáš Hambálek 

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

2. Schválení programu jednání 

3. Projednání návrhu žádosti o prodloužení akreditace akademicky zaměřeného 

navazujícího magisterského studijního programu v českém jazyce Anglická filologie  

4. Vyhlášení voleb do AS UPCE  

5. Zpráva o práci studentských senátorů – Mgr. Lavrenčíková (KAS, SRUPA) 

Různé 

 

Na začátku zasedání bylo přítomno 14 zvolených senátorů.  

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně senátu zahájila ve 13:30 hodin zasedání senátu, přivítala přítomné senátorky, 

senátory a hosty. Senátor Barták byl požádán, aby se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  13 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Kryštof Barták. 

 

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání a požádala o případné 

připomínky a následné schválení. Materiály byly senátorům zaslány k prostudování před 

zasedáním. 

Bez připomínek. 

Hlasování: 14 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

3. Projednání návrhu žádosti o prodloužení akreditace akademicky zaměřeného 

navazujícího magisterského studijního programu v českém jazyce Anglická filologie  

Doc. Bubíková, která je garantkou SP, tento studijní program představila. Magisterské 

filologické studium tohoto zaměření je na FF UPCE akreditováno od roku 2015. Podle nových 

pravidel a podmínek NAÚ bylo reakreditováno v roce 2018. Stávající akreditace je platná do 

října 2023. V loňském roce byla dle požadavku NAÚ předložena kontrolní zpráva, která byla 
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úřadem přijata. V minulém týdnu návrh na reakreditaci projednala a schválila Vědecké rada 

FF UPCE. 

Diskuse: 

Dr. Hanulík – předkládá se reakreditace již podle nových podmínek NAÚ? 

Doc. Bubíková – ano předkládá, rozdíly nejsou tak zásadní. 

Dr. Stoklasová nabídla zaslat poznámky k drobným překlepům v textu. 

 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické UPCE projednal Návrh žádosti o prodloužení 

akreditace navazujícího magisterského studijního programu Anglická filologie. 

Hlasování:  14 PRO 0 PROTI 0 ZDRŽEL SE 

 

4. Vyhlášení voleb do AS UPCE 

Předsedkyně senátu seznámila senátory s možnostmi a průběhem voleb. Podle nových 

pravidel už není složení AS UPCE rozděleno na komoru AP a komoru studentů. Představení 

kandidátů proběhne v pondělí 5. 12. 2022 v rámci děkanského volna od 13:30 hodin v budově 

EB v učebně 01012. Následně předala slovo členu volební komise Mgr. Hambálkovi, který 

pohovořil o výhodách a nevýhodách elektronické formy voleb. Elektronická volba byla 

vyzkoušena v září t. r. při doplňovací volbě do velkého senátu. Při této volbě došlo 

k technickému problému, který byl pracovníky IC napraven a při opakované elektronické volbě 

již proběhlo vše v pořádku.  

Následovala diskuse, při které kromě jiného senátorky za komoru studentů vysvětlily postup 

voleb přes intranet a Instagram. 

V rámci diskuse se senátoři vyjadřovali k výhodám a nevýhodám fyzické i elektronické volby i 

nízké účasti a zájmu ze strany studentů a důležitosti propagace voleb. 

 

Usnesení: 

Akademický senát Fakulty filozofické Univerzity Pardubice vyhlašuje volby do 

Akademického senátu Univerzity Pardubice formou elektronickou ve dnech 7. až 9. 12. 

2022, harmonogram voleb a členové volební komise dle projednaného letáku. 

Hlasování:  13 PRO 0 PROTI 1 ZDRŽEL SE 

 

 

5.Zpráva o práci studentských senátorů – Mgr. Lavrenčíková (KAS, SRUPA) 

Senátorka Jindra Lavrenčíková informovala senát o práci ve Studentské radě Univerzity 

Pardubice. SRUPA zastupuje studenty při jednáních s vedením a orgány UPCE, zabývá se 

podněty od studentů, jejich připomínkami k problémům a dění na univerzitě aj. Zasedání 

probíhají hybridně a jsou veřejná. Kromě členů SRUPA se jednání pravidelně účastní i zástupci 

vedení UPCE. Zájem studentů mimo Studentskou radu o zapojení se do činnosti je však malý. 
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Dále informovala o průběhu 9. ročníku konference studentských akademických senátorek a 

senátorů, která se konala 7. října 2022 na půdě Vysokého učení technického v Brně a byla 

organizována Studentskou komorou Rady vysokých škol. 

 

6.Různé  

Výzva ke studentům a akademikům naší fakulty: do 20. listopadu navrhujte předsednictvu 

otázky, které považujete za palčivé a chtěli byste je projednat na shromáždění akademické 

obce naší fakulty v pondělí 5. prosince od 13:30. Otázky adresujte přímo předsednictvu (Jindra 

Lavrenčíková, Helena Jaklová, Marta Pató) nebo prostřednictvím svých senátorů.   

Senátoři diskutovali kromě jiného o anketě hodnocení kvality výuky. O možnostech zapojení 

více studentů, anonymitě hodnocení atd. Proděkanka Reimannová informovala, že po dohodě 

s ing. Pražákem oslovila studenty prvních ročníků ke schůzce. Cílem je získat zpětnou vazbu 

od studentů podle jednotlivých studijních oborů. 

 

Předsedkyně senátu dr. Pató poděkovala všem za účast a diskusi. V 15.30 hodin zasedání 
ukončila. 

Další zasedání se uskuteční v pondělí 9. ledna 2023 od 13:30 hodin. 

 

 

 

 

V Pardubicích 7. 11. 2022 

 

Marta Pató, v. r. 

předsedkyně AS FF UPCE 

 

 

Zapsala: B. Krpatová 

 


